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Badea (Hidroelectrica): Privim cu mare interes ce se întâmpla cu legislatia offshore;

vrem sa investim în energie eoliana pe aceasta zona

Hidroelectrica priveste cu mare interes ce se întâmpla cu legislatia offshore, care e o zona de mare interes

pentru companie, si, odata cu asezarea cadrului legislativ, intentioneaza sa investeasca în energie eoliana în

Marea Neagra, a declarat, vineri, directorul general al Hidroelectrica, Bogdan Badea, într-o conferinta de

specialitate.

 

"Pentru multi care ne acuzau ca facem profit prea mare, am spus ca profitul Hidroelectrica este mare daca ne

gândim la lucruri mici. Daca ne comparam cu companiile mari din sectorul energetic, daca vrem sa facem lucruri

mari cu aceasta companie, atunci nu mai e un profit atât de mare. Şi primul pas l-am facut odata cu preluarea

parcului eolian Crucea, care înseamna o capacitate suplimentara de 108 MW într-o tehnologie noua pentru

Hidroelectrica. Practic, asiguram o tranzitie de la surse de producere energie exclusiv bazate pe surse hidro catre

alte surse regenerabile si vom ramâne o companie verde. Nu intentionam sa ne oprim aici. Intentionam sa mergem

cu procesul de dezvoltare în paralel cu proiecte noi, cu proiecte pe alte tehnologii, cum ar fi tehnologia solara. Şi

privim cu mare interes ceea ce întâmpla cu legislatia offshore, pentru ca si aceasta este o zona de mare interes

pentru Hidroelectrica si, odata ce se va finaliza asezarea cadrului legislativ, cu siguranta vom fi parte din ceea ce

va însemna procesul investitional în energie eoliana offshore în România, pentru ca Marea Neagra are un potential

extraordinar. Hidroelectrica este pregatita sa investeasca în aceasta zona", a spus Badea, la conferinta organizata de

DC News Media Group.

 

Acesta a reiterat ca listarea Hidroelectrica la bursa nu este un obiectiv nou, a reprezentat o prioritate si compania

s-a pregatit intens în acest sens, pe de o parte asigurând pregatirea interna în cadrul companiei, pe de alta parte

pentru selectarea consultantilor specializati care sa ofere cele mai bune solutii în cadrul procesului de listare.

 

"Din punctul meu de vedere este cea mai transparenta modalitate prin care se poate trece de la o companiei închisa,

asa cum este Hidroelectrica, catre o companie publica, în care fiecare cetatean poate sa cumpere actiuni si sa-si

plaseze economiile. Dar asta vine la pachet si cu exigente în ceea ce priveste performanta companiei si noi suntem

pregatiti sa facem acest pas. În acelasi timp, reprezinta o metoda suplimentara de capitalizare si implementare a

planului de dezvoltare a companiei", a explicat Bogdan Badea.

 

Pe de alta parte, el a subliniat ca Hidroelectrica este o companie bancabila, cu un potential de a investitii enorm,

dar are nevoie de predictibilitate, de o piata libera, unde se poate creiona un business plan pe termen mai lung si se

poate face o prognoza de venituri care sa faca sustenabile aceste investitii.
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